

N A T O ————  ———— O T A N

SERVICE DE PRESSE

PRESS SERVICE

NATO/OTAN, 1110 Brussels/Bruxelles • Tel.: 728 41 11 - Telex: 25-599
Telefax/Télécopieurs: 728 50 57 - 728 50 58

PRESS RELEASE (93)58

20 September 1993

STATEMENT ON THE SITUATION IN GEORGIA

At their meeting today, the representatives of NACC countries made the following statement:

"We, the representatives of NACC countries, condemn the violations by the Abkhazian forces of the agreement on a cease-fire (27 July, 1993) and urgently call for an end to the fighting, for the immediate withdrawal of all Abkhazian forces to the agreed cease-fire lines and for the implementation of all the terms of the agreement on a cease-fire.

We appeal to all countries to encourage the re-establishment of the cease-fire and the resumption of the peace process."

COMMUNIQUE DE PRESSE (93)58

20 septembre 1993

DECLARATION SUR LA SITUATION EN GEORGIE

A la réunion qu'ils ont tenue aujourd'hui, les représentants des pays du CCNA ont fait la déclaration suivante :

"Nous, les représentants des pays du CCNA, condamnons les violations par les forces abkhazes de l'accord sur un cessez-le-feu (27 juillet 1993) et demandons d'urgence la fin des combats, le retrait immédiat de toutes les forces abkhazes jusqu'aux limites agréées dans l'accord de cessez-le-feu, ainsi que l'application de tous les termes de cet accord.

Nous demandons à tous les pays d'encourager le rétablissement du cessez-le-feu et la reprise du processus de paix."